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Zápis z mimořádného zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec  

konaného dne 14. 11. 2023 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renáta Balašová, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, 

Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Ing. Jiří Veselka, MBA, Jiří Veverka, MUDr. Jiří 

Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký 

Omluven: Mgr. Michal Malý 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Mgr. Eva Bulířová, Jana Nalezencová, DiS., Bc. Jana Kvapilová 

 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na mimořádném zasedání 

výboru v roce 2023. Omluvil nepřítomnost Mgr. Malého, a poté konstatoval, že je přítomno 

8 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Hodnocení podaných žádostí o poskytnutí dotací 

z Programu 6.3 – Podpora sportovních klubů 

v souvislosti se zvýšením cen energií pro rok 2023 

Mgr. Petr Židek, MPA 

Ing. Vytiska uvedl, že důvodem dnešního mimořádného zasedání výboru je provedení hodnocení 

podaných žádostí o poskytnutí dotací z Programu 6.3 – Podpora sportovních klubů v souvislosti 

se zvýšením cen energií pro rok 2023. 

Připomínky nikdo nevznesl, následně bylo o programu hlasováno. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8 8 0 0 0 PŘIJATO 

 

Na jednání se dostavili Mgr. Zákoucký a Ing. Veselka. Počet členů výboru na jednání je 10. 

 

 

2. Hodnocení podaných žádostí o poskytnutí dotací z Programu 6.3 – Podpora sportovních 

klubů v souvislosti se zvýšením cen energií pro rok 2023 

Mgr. Židek doplnil, že bylo podáno celkem 10 žádostí o dotaci z programu 6.3, kde všichni 

žadatelé splnili stanovené podmínky programu. Celková částka dle podaných žádostí činí 

3 173 400 Kč, zbývající prostředky z programu budou převedeny do nově připravovaného 

programu 6.4. 

MUDr. Vytiska se dotázal k programu 6. 3 na bodové hodnocení u nájemného v rámci daných 

kritérií, kde je uvedeno pouze hodnocení u energií. Dále se dotázal na uznatelné výdaje 

u projektů, stanovení výše požadované dotace ze strany žadatele, na smysl konečného bodového 

hodnocení projektů a dále na podmínku počtu dětí a mládeže v daném klubu. 

Mgr. Židek uvedl, že princip bodového hodnocení pro energie i nájemné je stejný. Kritéria 
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bodového hodnocení jsou nastavena dle Statutu dotačního fondu statutárního města Liberec. 

J. Nalezencová, DiS., vysvětlila, že uznatelnými výdaji projektů jsou výdaje za rok 2023, které 

musí být v souladu se stanovenými podmínkami a zároveň vyúčtovány do 60 dnů od ukončení 

realizace projektu. V případě nesplnění smluvních podmínek ze strany žadatele bude 

požadováno vrácení dotace či její části do rozpočtu města.  

Mgr. Židek dále uvedl, že výši požadované dotace si stanovuje žadatel. Maximální výše dotace, 

která může být ze strany města poskytnuta, činí 80% celkových uznatelných výdajů projektu. 

Konečné bodové hodnocení u projektů slouží ke stanovení pořadí žadatelů. Následně potvrdil 

podmínku min. počtu 10 registrovaných sportovců do 19 let. 

Následovala diskuze k jednotlivým projektům, navýšení energií, výši požadované dotace 

a bodovému hodnocení vycházejícímu z Dotačního fondu statutárního města Liberec.  

Ing. Příhoda a Ing. Veselka nahlásili střet zájmů. 

Poté bylo hlasováno o předloženém návrhu na poskytnutí dotací z Programu 6.3.  

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10  10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

3. Různé 

 

Mgr. Židek, MPA, avizoval, že podaná žádost na rekonstrukci atletického stadionu a zázemí 

do programu č. 162 55 Národní sportovní agentury zřejmě nebude úspěšná. V březnu 2024 je 

plánováno vypsání nové výzvy, kam bude žádost znovu podána. Alokovaná částka 15 mil. Kč na 

finanční spoluúčast projektu, která byla schválena zastupitelstvem města, bude použita v případě 

úspěšnosti nově podané žádosti. 

Mgr. Kubeš popsal a navrhl možný systém budoucího rozdělení drah v plaveckém bazénu tak, 

aby jej mohlo využívat více osob najednou. 

Mgr. Balašová krátce shrnula úspěšnost festivalu SPORTFILM, v rámci kterého byly ve finále 

získány 2 ceny, a to za dokument „Případ Modrý“ a za film „Martin Škrtel: Buď.“ Dále zmínila 

přípravu dalšího ročníku festivalu, kde mají příslib navýšení podpory od Libereckého kraje 

a dalších institucí. 

Ing. Vytiska připomněl následující zasedání Výbor pro sport, které se bude konat v pondělí 

27. 11. 2023 od 16:00 hodin, místo konání bude upřesněno v pozvánce. 

 

Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, zasedání výboru bylo ukončeno v 15.30 hodin. 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 15. 11. 2023. 

 

 

 

Ověřil:  

Ing. Jakub Vytiska, v. r. 

 

předseda Výboru pro sport   

 


